



工會簡介 Union Overview :

香港旅遊業革新總工會於2020年1月6日正式成立.本會於勞工處職工會登記編號:TU/1380

The Hong Kong Tourism Industry Innovation General Union was established on 6Jan2020. Our trade union's registration number is TU/1380

工會目標 Our goals include:

- | | |
|---------------------|---|
| 1) 為業界僱員爭取合理待遇 | Promote and protect the social and economic well-being of workers in tourism industry |
| 2) 不受資方及政府影響下為旅遊業發聲 | Provide an independent view on tourism without any business influence or government involvement |
| 3) 為業界僱員之權益發聲 | Defend the rights and collective interest of the workers in tourism industry |
| 4) 拓展旅遊業界的可持續發展 | Promote and develop a sustainable tourism industry. |
| 5) 促進業內相互了解 | Improve the mutual understanding among the stakeholders of the industry |

香港旅遊業革新總工會 - 會員申請表

Hong Kong Tourism Industry Innovation General Union - Membership Application Form

入會資格: 凡香港居民及受僱於香港旅遊業業者, 均可申請成為本會會員, 本會保留最終決定權。

Requirements for membership admission: Anyone who holds a Hong Kong resident & employed in the Hong Kong tourism industry can apply for membership. Should there be disputes, we reserve the right to the final decision.

申請人資料 Particulars of Applicant :

*此欄必須填寫 These fields must be completed

*中英文姓名需與香港身份證上資料相同 Chinese & English Name MUST need to same on your HKID Card.

*中文姓名 Chinese Name: _____

*性別 Gender : 男M 女F

*英文姓氏 English Surname : _____ 名 First Name : _____

*出生日期 Date of Birth : _____ (日DD) _____ (月MM) _____ (年YYYY) *手提電話 Mobile : _____

*電郵 Email : _____ *Telegram ID : _____

*現職公司 Current Company : _____ *職銜 Position: _____

請會員留意本會會訊會以電郵方式傳送. For our Union will sent the membership detail via email

是否願意加入本會的Facebook 群組? Do you want to join our Union Facebook Group? 願意 Agree 不願意 Disagree

是否願意加入本會的TG群組? Do you want to join our Union TG Group? 願意 Agree 不願意 Disagree

是否願意加入本會的Whatsapp群組? Do you want to join our Union Whatsapp Group? 願意 Agree 不願意 Disagree

是否願意加入本會的義工組? Do you want to join our Union Volunteer Group? 願意 Agree 不願意 Disagree

會員年費: HK\$240 每位

行政費: HK\$20 每位

Annual Membership Fee : HK\$240 per person Administrative Fee : HK\$20 per person

會員證會以電子卡形式電郵到各下電郵. Membership E-Card will sent to you via email.

聲明 Declaration:

本人已細閱有關入會資格並已填妥申請表格及提供所需之證明文件. 本人明白及接受香港旅遊業革新總工會保留接納此申請與否的最終決定權. 本人同意提供上述資料作香港旅遊業革新總工會會員申請之用. 並同意在符合<個人資料(私穩)條例> 第1原則的情況下. 香港旅遊業革新總工會可持有及使用本人的資料.

I have read carefully the admission criteria & completed the application form as well as provided the required document for the application. I understand & accept that the application is subject to the final approval of Hong Kong Tourism Industry Innovation General Union entitled to protection of the Personal Data (Privacy) Ordinance DPP1.

申請人簽名:

日期:

Applicant's Signature : _____

Date : _____

多謝你們的支持! 填妥表格後, 請連同公司卡片, 電郵到 hktiiguform@gmail.com

Thanks for your support. Please return the completed form & the name card to hktiiguform@gmail.com